
PROTOKOL Nr XLIYIO
PRZEBIEGU SESJI RA.DY GMINY ZIELONA GORA

zdnia 2 kwietnia 2010 roku

Obrady Sesji odbyly sie w Sali ob.ad Urzedu Cniny, ul. Debrowskieso
41, poc?qtek obrad godz. l0u'.

Obrad) Sesji Rady Gminy Zielona G6ra otworzyi Przewodniczqcy Hemfk
Walczak , nastwnie lrze$odniczqcy Rady Cnby prywital przybylych na
dzisiejsze obrady wojla Gminy Mariusza Zalewskiego, Paniq Skarbnik i Paniq
SeketaLz, Pani4 Radce. Pani4 .adnq powialu, kierownik6w rcfera16w, dyrektora
GBP iKZG. Panie i Pan6w soltys6w. oraz Panie i Pan6w Radnych.

P.zewodnicz4cy R.dy Gninl, oiwiadczyl ze otwiera xlII Sesj!, poczytr,,
stwierdzil qworum na sali obnd obecnych jcst 15 radnych na stan 15 radnych. /
lista obecnofti w zalqczeniu / wiac posiadany zdolnoii do podejnowdia

Ad.2,
Przewodnicz{cy Rady Gminy powiedzial,2e pozqdek obrad otrzymaii Paistwo
w zawiadomieniach, niemnicijcdnak Prawodn iczacy Rady siryta] czy ktoi na
propo4cje zmiany porzqd|u obrad.

wycolania z porz4dku obnd, projektu uchwab w sp.awic zniany podzialu
cminy Zielona G6ra na stale okrqgi glosowania. Uzasadnienie do projektu
zoslalo zlozone na rqce Pma W6jla i Przewodniczacego B.ady Gminy, z prosb:l
o prygotowanie nanast€pn4Sesje noweso projektu uchqaly.

W6jt zu6ci] sie z proSb4o wyuzcnie 7€ody na nnian! kolejnotionawia.ych
pro.jektow, w ten slosob aby zaczqd od taryry. nast€lnie dopiaty do KZG,
dollaty do 'ZWiK" e do u$alenia stawki dota.ji predniorow.j, na$epne nog{
bya omawiane w takiej kolcjnodcijak s4zapisaDc.

Prelrodnicz4cy Rady sp)4at czy ktos ma inne propozycje.

Radny Mieczyslaw Jargas w inrieniu g,!I'y radnych zglosi] propozycje

Radna Anronrna Ambroze$icz Sc$czuk
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wniosku radnego Mieczyslawa Jdgasa , proszt o pozoslawienie prcjeklu rv
poz{dku obrad .Nie mozemy Rad} nie oimicszczai, wiem , 2e pdowie radni
byli u wojewodzkjeso Komisaza Wyborczego, kt6rl zaj4l jednoaaczne
stanowisko, ze od tego podzialx nie ma odwrotu, nie dopuszczajny do tcgo by t4
spmw4 zajQla si€ Krajowa Komisja Wyborcza, chyba zalezy Panslwu na
.eklamie na cat.r Polsk€, uwazam Miosek Pana rcdnego JarAasa za niezasadny.

hzcwodnicz4cy Rady Cminy. odpowiedzial, 2c nic lowicdzialen ta[iego
zdmia, powiedzialem, ze wprowadzamy proiekl ponownie aby komisar nie
dykiorval nam warunk6w, i nie zalmorral za nas stano\riska, a o o6mieszaniu to
powiedzial mdny Berent.

RadnJ Jaroslaw Berent powiedzial, zc sprarvajest bardzo pro$a, radnym z
Przylepu chodzio ro aby utrzynai jedei naidal wiecej,lylko dlategojest takie
dzialanie mdnych. Nie ukrywam ze ciezko sie pogodzii ztym. ze sienie bQdzie
mial j eden z Was miesi€chie 1 680 zl, za 2adn4 prace. Niestely to jesl
denokracja itreba sie z ryrn posodzii.

Radny Tomasz Sroczynski- powicdziai ze chce przypomniei , 2e na Komisji Pan
Pr, . {oJn ic , ! )  po{ ied/ id l .  /e  ' re-oren)Rad)  Drd l . 'c  I  d  . t r  e  ' l  ro  .c

Radny MieczJslaw Jargas poprosil by nie rozstrzygaa leraz tej sprawij
rozslzygnic to Pan W6jt, pod wzgledem rrau,nym .

Radny JarcslawBereDt- oiwiadczylze Pan W6jl przysotowal, juz pro.jekt
r .  r L d l ) l r o r  - e  r , s o d r ) / p h $ e n  i j e . r / r , d r , .  e - . / - e  e . r - e j . ( T

Przewodnicz4c]' Rady Gminy. powiedziat.zepadlwniosekPana
Wiceprzewodnicz{ceso Jargasa i wniosek pEeciu,ny Pani mdnej Antonin}
!nbro/eq ( /  Sd$ca k.  (Lo -  nr . i r . )  !  /eglo ohdc.

Przelvodnicz.qcy Rady Gniny zaproponowal cby jako pierszy przeslosowai
\rniosek kole8i JarSasa.

Pr le\od c/qc)  Rad) . ! r ra.krujc.Lz"r .  nat) ,  po"{dl
Sesji wykeSlii pkt.3 wg zas,iadomienjakie Pans$o ot.z
zmid w podziaLe Gminy na stale ok.qgiwyborcz-e



Za wykreileniem glosowal 5 os6b,3 osoby byly p.zecilvne, 7 wstrzymalo si€ od
glosu.

Przewodniczqcy Rady Gniny, poi.fbmowal ze pzy 5 glosach za, 3 lrzecimych
i 7 wstr4mujqcych sie znida rcstala dokonaDa., miosek radnego Jargasa zostat
PzviQry'

Nastepnie Przewodniczqcy Rndy odczytat, .,nosl" porz4dek wg kolejnodcijaka
aproponowat Pan W6jt.
I / zalwierdzenie taryij' za zbiorowe zaopatzenie w wode i zbiofoweso
odprowadzdic icick6w ,
2/ustalenie $ysokoici doplaty do ceny I mr dostarczaDej wodt na terenie gminy
Zielona G6ra przez Konunalny Zakiad cospodarczy Cniny Zielona c6ra ?ls
wZawadzie,
3 /ustalenic \tysokosci doplaty do ceny I mr dostarczanej wody na tercnie
gnriiy Zielo.a G6,a p.zez.,ZielonogoBkie Wodoci4gi i Kanalizacja Sp.z o.o w
Zielonej Gorze ,
4/ lub uchylajaca uchwalq w sprawie usralenia wysokoici doplaty do ceny i nl
dostarczanej wody pftez "Zielonos6rskie wodociqgi Kanalizacjt'Sp.z o.o w
ZieloneJ G6tze,
j/ustalenia srawki doracji przedmiotowej,
6/dieDiajqca uchwale w sprawie Wicloletnieso Prosramn cospodarczego w
Gnrinie Zielona C6ra na lara 2009-2011,
7/ zmiany budzctu Gminy na rok 2010
8/qrazenia opinii dolyczrccj objecja udzial6rv w Zielonog6Nkich
Wodociqgach i Kanaljzacji" Sp.z o.o
9 / wyrazeni€ opinii dorycz4ccj objecia udzialow w ,.Lubuskim Parku
Pzcmysiorvo Technologicznym,,Sp.z o.o.
l0/ zaopiniowMia planu ochrony dla rczeNatu ,,2 jnna Woda"
I 1/okeileria rodzajow, warunkdw oraz sposobu przyznawania swiadczen
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zalrlLdnionych w szkoiach, dla ktorych
organem prowadz4cyn jcs! Gmina Zielona G6ra oraz nauczycieii emeryrow i

8.Intcryclacj c iapytania Radnych.
9.Odpowiedzi Da interpelacje i zapytania Radnlch.
10. Wolne wnioski i infomacje.



l l .  Zamkniecie obrad.

Przcwodniczqcy Rady Gminy, odczjtal porz4dek

Por /4dck  ob"Jd  $rz  z  poorwLd, ,  /o .J l  p r l )J l . r
Sawczuk.T,Sroczyiski, B.Berenr.

obrad z wprowadzoDyni

l: glosrmi .3 lzcciw / A.

PEewodnicz4cy Rady cminy oSwiadczJl, zwr6cil sie z zapytaniem czy kos z
radnych, zglasza uwagi do tresciprzebiegu protokolu .

Seketarz obrad poinlonnowal ze osobiScie nie zglasza uwag. uwag nie zglosil

Prcrokot pzebiegu XLII Sesji .ady Ominy astal pr4rjery I I glosani za przy
4 wstrzymu.j4cych sie/.Sroczynski.A.Sawczuk,J.Bereni, M.Rosik/

Na wstepie Przewodnicz4cy Rady cminy powiedzial, ze w okresie
miedzysesyjnyrn czyli od dnia ostatniej zwlczajnej Sesjj, tj.4 ndca mialeb
zaszczlt i przyjennoSa reprczentowania Wysokiej Rady w nast9puj4cych
spolkaniach i uroczystosciach okolicznoicbwych z mieszk.ncani:
-w dniu 5 narca obscrwowalem zmagania ginrnaz.jalis!6w rywaljaj4cycl w
poiviatowym tunieju wiedzy p!. ,,Frfderyk Chopin" zorganizowanym p.zez
GimnaTjum w Przylepie, ponadio obejrzalem wielkanocnq plasiyke w Muzeum
w Ochli.
-12 narca bylem Swiadkieb podpisania unoNy na bldowQ zespotu boisk
ORLKI w Starym Kisielinie. llmowe podpisal Wicenarszalek Tonasz Wontor i
Pa! wojt naszej Gminy,
l0 narca przysh'chiwalen sia obradoD Komisji Oiwialy iKullury.

Pzcwodniczqcy Rady spytal cry s4pyle,ia dolzedstawionej inlormacji.
Pytsn nie zglosano , mdni infomacjQ przyjell.

Ad.5
Rady Gminy zwr6cii sie z
sprawozdania z realizacji

Grnlny o
y w



Na wstqpie W6jl prywitat wszystkich zcbranych . poniewu z powodu
spotkania jakie przed chwil4 siq skoncT-ylo, Die miaten prz),jenno6ci sie z
Panslwem p.zywitaa. Spotkanie to bylo z tokalna grnlqdziataniaa rematem byt
podziai drcdk6w szcze8olnie z zakresu odnowy wsi. Ja przJponne zc
skladaliinly wniosek na 4 place zabaw w Przylepte, KrQpie, Zawadzic i Ochli
uzyska dofinansowaDie, rozdanie irodk6w lasrqlji za okoto miesi4c.
Olrzymalituy tez Srodki na ponroce dydakryczne dla 6 - la*ow w lrzcch
szkolach Zawadzie, Slarym Kisielinie i Dronhowie oraz Fl,posazenie dw6ch
placoiv zabaw prz) szholach w Za\ladzie i w Drrcnkou,ie kazdy za kwot€ 230

Panie Przewodniczqcy ll Wysoha Rado I
Od ostatniej Sesji Rady cminy zoslalo wydanych ]acznie

Poivolano rdwniez komisje do pEcprowadzenia konkursu na
$ / r r res e o /epr.u .d/e i  x  / . , . f  enr-  p / ( .  ,  .o r r tu.o\ .

- Lealizacjiuchwaly budzetowej z zakresu gospodarki unansowej - wydarlo 3
zrz4ozcnra w sP.awacni
-planu unansoqcgo zadan zzakrcsu adninisracji rz4dowej omz innych zadan
zlecolych gminie ustaqami,
- aninny planu dochodow i wydarkow w budzecie gminy na 2010 rok
zwiqzanych wprowadzonymi zmidami dolacji celowycn prekazywanych z

-anidy planu finansoweso zadai z zakesu admiristmcji rzqdowej oraz imych
zleconych cminie ustawami,
'realizac.jizadan przyslugujqcych organowi prowadzqcenu plac6wki odwiatowe -
Nldano ]4cz]rie 2 zarzqdzenia wtym i
'dolyczqce za$ierdzenia anleksow do arkuszy organizacyjnycn db psp Zawada
i PG Przllep oraz ustalenia planu dofinansowanja form nauczycieti,
maksymalne.j kwoLy donnansowania oplal za ksnalcenie oraz specjalnosci i
fonn ksztalcenia, na kiore do|nansowanie
z zakresu realizacjl uch$aly w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciazania

nien'chornosci omz ich hdzictaiviania lub slnaimoiania na okres dluzszy
nizl lata qtdano 3 arzqdzenia \ sprawach:
-2 w sprawie powolania komisji pqetegowej do lrzeprowadzenin ppclargu na
sprzeddz dzialek oraz lowoiania o.ecloznawcz.J $yznaczoDeso pnez tek?rza
weterynaij do sucowania zwjerzqt prcdukr6w oraz slzttow zgodnie z do
rozpoiqdzelia Ministra Rolniclwa i Rozwoju Wsi.

HC\. ,  A



slrawie komisji oceiiaj4cej na realizacje zadan v.ymienionych lv
przyjqtej na ostatniej Sesji rady Gminy.
PoDadto w okresic tym:
-w dnn' 5 narca w PSP P.zylep, odbyl sie konkuB Recl,ratorskj, a w Muzeum
Etnosrafi cznyin WielkaDocna Plastyka Obredowl,.
-6 na.ca odbylo siQ zcbranie Sprawozdawczo Wyborcze OSp Stary Kisiclin
' ' d l r o c 4  o s .  / o k d / j i  D I i a ( o b e r  * , / d r a o / r e ,
w dniacn 9 i l0 marca uczeslniczylen w Teatrze Lubxskim w lrzesl4dzie

teatratnyn dzieci !ft edszkotnych,
'l 0 uczestniczylem w Ss,iecie Dnia Kobiei u No$,m Kisielinie.
I I marcr uczeshicz)-lcm w uroczystoici z okazji Dnia Kotriet, przygolowanrn,

przez SwietljcA ,.lskierka" w Starym Kisielinle.
-12 narca odbylo siq podpisanie umosy na bldowe Orlika w Srary Kisielinie
o - '  r L r e J I n i . 4 r e r ' \  / d b  d l i J  $ i e l  k r  v  R d . L l i ,
ll marca uczestniczylen s,zebraniu OSP Zawada,
l8 marca uczestriczylanr rv konlerencj i z okazj i IX edycj i cminy Faif ptay,
19 odb!'lo sie podpisanie lmowy z PROW oraz uczestniczyten w konfercncji

Gospodarczei Lubuskiego Trojmiasra.
-20 uczestniczylem w 2lbmniu $,iejskim w Ochti,
22 uczeshiczylen w konkursie ia nailddniejszy stroik wietkdocny,

gzygoLowmy lsez bibliotek€ w LazJcy,
-24 nastqpilo lodpisanie poro,umienia z miasten w spEwie kierowania
bezrobotnych do CIS,
'25 odbyl sia konkurs na najladniejsi pisanks wielkanocntu przygorowany przez
biblioteke rv Przylepie,
27 uczesrniczylem w zebrdiu sprawozdawczo-wlborczym OSP Przylep,

-30 marca uczestniczylem w slotkaniu w SkaDsenie poswieconyn szkodnikom
lesnyn i zagrteni.m lio2arowld w Llsach,
3l ma.ca uczestniczylem w spotkaniu poSwigconym Sftaregii Innowacji.

Na zakonczenie W6jt zlozyt wszystkim zebranym ryczenia 6wi4reczna, poczym
oiwiadczyl 2e Pan Przewodniczlcy wital ju2 co prarvda sosci, ale chcialbym
przywilai jednego z nich ij. Pand Michala BandzirLa radncgo powiaru a
jednoczesnie Prczesa Stowar-yszenia Rady Powiatu omz Stowarzyszenia
sohfs6w Woj erv6dztwa Lubuskiego.
Pan Michai Bandziak, na wstapie powiedzial, ze funkc.ja sohysa jest tunkcj:l
bardzo szlachetn4 ale nie przynosz4c4 z tego tyrutu profi!6w, rhieszkancy wsi
zwracajq ,i€ do ms z r6Myni problcDami, zwlaecza jesli cflodzi o Epadki



niekiedy mare dzieci, kt6rc pomagaj4 pzy pmca.h gospodaBkich, dlarego tez w
lorozumieniu z Panem Stafostoni i Srowarzyszeniem Sohys6w, podjelijmy
wsp6]prace z fimq ubezpieczeniowo odszkodowawcz4 AI'XILIA. pan
Bandziak zap'osit wszystkich sottys6w, do wziecia udzialu rv oeolnopolskiej
pielgrzymce solrysow na spotkanie samozqdowc6w i sohys6w do Lichenia. O
szczeg6t przdstawienia ofcrty na ubezpieczenie sohys6w, popfosze pDiq
radna Jadwise Oziemkowska i przedslawicielke iimy ubezpieczeniowej.
Pdi Jadwisa Oziemkowska powiedziala, ze reprezentu.je inna
ubezpieczeniowo- odszkodowa$,cz.L dzialaj4ca naterenie ha.ju juz od l2 tat.

Radny hroslow Berenr powicdzial, 2e Sesja to lie jest Driejsce na
ubezlieczenio$trch , Pani radna miesi4c temn w|eczyla mi
caleLinsowej, Sesja to niejeslmiejsce do zahrwian ia takich spraw

ulotki finny

t"
k

szczegatowo om6wila prcpozycje

PEewodnicz4cy Rady
innymi informowmie

Pani Joama Celeber

)tGminy, porriedziat, ze zadaniem {
rolnik6w o mozliwoiciach orrzyma

Przewodnicz4cy Rady Gminy. spyla] czy
lzedstawionego sFawozdmia.

Radny JozefBaia- powiedziai, ze badzo
na urzqdzenie dw6ch placow zabaw ale
zabawric mozna by bylo coS dolozya. ao

Przewodnicz4cy Rady Gminy spylal , czy zosraly udzielone odpowicdzi na
iDierpelac.Je zgloszone na oslatniej Sesji
W6jt powiedzial. ze na cz€sa interpeiac.ji odpowiedzi zostab u{:lzieione
puetnnie, na czesa odpowiedz byla udzielona usinie bezposrednio na Scsji. Co do
zapylania rudnego to wybicga ono nieco poza slrawozdanie, ale mog9
lowiedziea tylko tyle, ze .obimy ryle ile mozcmy, i ro fo nozemy, progrm
.,radosna szkoit' dotyczy lylko szk6l. ja tez dla ws/ysLkich miejscowosci

sq pytanta do Pana W6ita dotyczqce

sie cieszy , Ze ohzymalismy pieniqdze
czy do istniejqceSo w t-ezycy placu
boisku tojuz nawet nie wsponn€.

chciatbyn aobic plac zabaw za 230 trs zl.

4.



Radny Jaroslaw Berent na lemat udziclonych odpowiedzi 10 mija sie Pan nieco
z prawdq bo na ostatniej Sesji zalylalem co Pan W6j! zmierz zrobii z
nalogiem palenia przed urzadem , na czele krorego Pan dwniez stoi, bo kiedy nie
przyladt lo przed uzeden zawsre stoi po kilka a nawet 7 osob. pytam czy Pan
zanieza cos z tvm zobii, bo i\lierdzQ 2e sfglqdd to 2cnujqco. mowic tojako

Ra.lna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk . stwierdzila ze Pan Wojt nusi w iakirn
razie rf, budowaa palarnie.

w6jl odpowiedzial, ze nisdzie nie j est powiedziane, ze kuda moja odpowiedi
musi bye satysfakcjonujqca.

Radny Jaroslaw Bercnt - oiwiadczy{ ,ze obowi:rzkiem Wojta jesl udzietenie
odpowiedzi na kazdc pylaniezadane przcz rudnego

W6jt odpowiedzial ,ze stwierdzenie Pda radnego , ze musze udzielid na kazde
pytanie. jest bardzo sirbiekrywne, bo co to znacz] na kazde pytanie.Pan siebie
lraktuje jako lego, kt6ry inoze o wszystko pytaa, nawet o numer buta i ja mam na
ro odpowiadai. proszq zwazya,jest gran ica tresci zadawanych p)ra6.

P.zewodnicz4cy Rady, f odziekowal za dyskusje.

Radny Jaroslaw Berenl, powiedziai. ze bddzo lrzeprasza ale je2"eli podje2dza
samochodem, a przed w4skim wejsciem do Urzqdu pali 7 os6b papierosy, to
skoro nie chce pan odpowicdziea na zadane pytanie, io nailt kontrole i ten rema!

t l

l ' l euodr i -  . . r  , l Jd .  Cn 1 \  oo$ ed .  o .  / c  t rFs / . .
doryczy zatwiedzenia taryf dla zbioro\reeo zaopatrzenja w wode i zbiorcwego
odp.owadzania iciekow pzedlozonej przcz Komunalnv Zaklad cospodarczy /s
$ ZJqad :c  Pr l -$od1.L&!)  po-  eJ/ id l  .  ̂  oorekru.h?\ iJb b) l  . / . /cso lo .o
on6wiony na posie&eniu homisji . niemniej .jcdDak spylal c4, s{ uwasi bqdi
lropozycje niany przcdstawionego prcjekru.



Prcwodnicz4cy Rady. otuiadcTyl ze nie widziuwag.

Przewodniczqc)' Rady cminy po!rcsil Pcewodniczqcych Komisj i o opjnj€.

Radnay Mariusz Rosik- za Przewodnicz4cej Komisji Budzetu, Rotnjcrwa
i InF.starktury i Ochrony Srodowiska powiedzi.l. ze komis.jr
proiek! uchwal./ zaopiniowala tozyl),snre .

Radna AnloniDa Arnbrozewicz Sawczuk Przewodniczqca Kojnisji powiedziata
ze Konisja Polilyki Socjalnej, Z&owia, praw Czlowieka i
Prawor4.lnojci projckt uchwaly zaopniowala pozylywnie 2
stosami za i I wsrrzymuj4cym - io m6j gtos.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz{cy Komisji Ojwiary j Kuttury
oswiadczyl 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytyMie.

Prrewod.iczqcy Rady poprosil o pzegtosowalie projektu uchwaty.

Uchrvala zoslata podj eta jednogloSn ie UchwalaNrXLU//317/10.
2l
P , , .  ̂o J n  r / a .  )  R . d y C r r 1 ,  o o u . e r / r a l . . e k o l e r n )  p r o f L r  L  r . a t  d o l . 4
u ra le l .o $)  o\o i .  idoplarr  do.pr '  I  rn oo.r . .c .dne 4od) 1.  rcfe l ie gmin)
Zjelona G6ra przez Komnnahy Zaklad cospodlrczy ctunry Zietora c6.a z/s w
Zlwidze. Przewodnicz{cy powiedzial . 2e projekt uchwaty tcz byl szczegotowo
oilowiony na posiedzcniu konisji, niemniej jednak spytat czy s4 uwagi bqdz
lroporycje zniany pEedstawiorego proiektu.

PrzewodnicTricy R"dy cminy loprosil Ppewodnicz{cych Komjsji o opiniQ.

Radny Mariusz Rosik Z,ca Przewodnicz4ccgo Konisji Budzetu. Rotnictwa
i lnliastruktuy i Ochony Srodowiska powiedzja].
ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie

Radna Antonina Ambro2€wicz sawczuk Pzewodniczqca Komisji powicdziala
ze Konrisja Polityki Socjalnej. Zdfowia. . praw Cztos,ieka i
Praworz4dnoici proiekr uchwaly zaopjntflalapo4,q^!nie.

I
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Radny Wieslaw Kuchra-Przewodnicz4cy Komisj i Oswiary j Kullury
oswiadczj] ze komisja pfojek uchwaly zaotiniowata pozyrywnie.

Pzewodnicz4cy Rady poprosit o pzeelosowanie projeklu uchw.ly.

Uchivala zoslala pod.jeta t2 slosami za i 3 wstrzymuj:rcymj si€
/J.Bercnt,Anlonina Sawczuk iTonasz Srcczy(ki// Uchwala Nr XLII//3 3 8 /10.
3l
P , . e $ o d n i c - c )  R r d j  (  n . n )  p . s i c a r d '  / c k o l e i , )  , o i . . r  , J t , r i t J  - . ) . . )
L .dpnid $sulo c i  doplaD du. -  D I  do,  dr . /aret  wodv nd rercn ie  b.  1y
Zielona G6ra lrzez ,,Zielonog6Nke wodocirisi i Kanatizacja" Sp.z o.o.
Przewodniczqcy powiedzial ,2e lrojekt uchlraly byl szcae6towo om6wiony na
posicdzeniu komisji , niemniej jednak spytal czy sq uwasi badz propozycje
zniany !rzedstawionego projektu.

Przewodniczqcy Rady cminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opinia.

R , d r )  M a r i r s /  R o l l  / - . r  P p e v o o n . / . c e  | . o r  I  B r d / . r 1 ,  R o  . r u a

Radna Antonina Arnbrozewicz sawczuk Przewodniczqca Komisji powiedziala
2e Konisja Polityki Socjatnej, Zdrowia, praw Cz_towieka i
Praworz.Ldnosci p.qekl uchwal) zaopiniowatapozylymie.

Radny Wleslaw Ku.hta-Ppewodnicz{cy Konisji Oiwiaty i Kultury
oswiadczyl ze komisja prcjekr uchwaly zaopiniowala po4,6,1vnie.

Przewofticz4cy Rady poprosi] o praslosowanie prcjektu uchwary.

Uchwala zosrala pod.jeta uchwold zostala podjtt! 12 glosmi za i2
wstr4muj4cymi sie /T.Sroczynski, A.Sawczuk/ i I przeciwnym LBerenr/
Uchlrala Nr XLII/139 /10.

Przcwodniczqcy Rad] cminy, powiedzial ze kolojny
uslalen'a stawki dotacji przedmiorovcj. Pzewodniczqcy

i  ochrony Srodowiska powledziat,2e komisja
zdopiniowala pozltywnie .



by] szczeg6lowo omawiany na komisji, czy sqw zwi{zku z t),tu pytania.

hzewodniczqcy Rady cminy poprosi] Przewodniczqcych Kornisj i o opini€.

ltadny Mariusz Rosik z ca Przewodniczqcej Komisji Budzetu, Rolnictwa
i lnfiasmLtury i Ochrony S.odowiska powiedzial, z€ konisjs

rchwsb zaoprnio$ala pozf)  wnie .

Radna Antonina Ambrcz.wicz- Sawczuk Pzcwodn iczaca Komisii Dowicdziata
P o  ) l  \ o . r a l . ! j . , / d r o " ; . P . r {  . / l o { i e . o  i

Pra$orzadfoic prole l t ! !h$ab za^r in ioui tJ !oz) .n\ tn ie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kuhury
oswiadczyl ze komisja !rcjekt uchwaly zaopiniowala negalywnie.

Przewodnicz4cy ltady poprosil o przeglosowanie prcjeklu uchwaly.

Za ptzyjFcien uchwat glosowalo 12 radnych i l wstrrymaiy sie od glosu od
glosu /T.Sroczynski, A.Sawczuk, J.Berenti Uchwala Nr XLII/341/10.

5/
Przeqodniczqcy Rady Gminy powiedzial, le kolejny projckt uchwaly dotyczy
zniany uch\aly w sprawie Wieloletniego PrograDu Gospodarczego w Gminic
Zielone G6ra na lata 2009-2013. Pzewodnicz{cy pouiedzial 2e podobnie jak
polzednie ren !rcjekt tez byl szczes6lowo om6wiony na komisji. czy w
zwiqzku z tym ktos z radnych na pylania.

Przewodniczlcy Rady Gminy loprosil Pzcwodniczqcych Komisji o opinia

Radny Mariusz Rosik -z-ca l\zewodnicz4cej Komisji Dudzeru, Rolnictwa
i Infraslruktury i Ochrony Srodowiska lowiedzlal, ze komisja

uch\r aty zaopiniowala poz) b u nie..

Radna Antonina Ambrozewicr - Sarvczuk Przewodnicz{ca Koni
e Konrisia Polityki Socjahej, Zdrowia. P.aw (
Praworz4dnoici pfo.jckt uchwaly zaopiniowata!



Radny Wieslaw Kuchta Pzewodnicz4cy Konisji Ojwiary
ro-r ja pro;ek '  rchiab 1aop.r  us r lo poz)rr)  wl ic

Pr/e.od- cz! . )  R"!)  ur :1) .  ooproi i l  o opegtoso{dr ie

Za pzyjaciem uchwaly gtosowalo 14 osob , I wshzymala
/ J.Beren, -Uchwala Nf Xl-Ii/142 /l 0

i Kultury oiwiadczyl

PRZERWA

Pzewodniczqcy Rady cmiDy powiedzial, ze nastapny
dolyczy zmiany bud2eiu gminy na 2010 .oku
PrzesodniczSct  pou,edzia l ,  ze prolekr
poriedzeniach kom sJ ,
bqdz prclozycje ariary do prrcdsra\rionego projektu.

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk powiedziala ze na Komisii nie
dopytala.jaki b9dzie koszr.emonru 6wiellicy na k!6rc.j siQ aajdujemy.

Pani Malgo|zata Ostrowska kiercwnik referatu, odpo$,iedziaia Ze nie zostal
.jeszcze rozstzygniely pzetarg, otwarcie ofefi nastqpi 6 kwietnia, wstepny kosz!
to ok.20tys zl, ale zDaca:t czaia pkryje ubezpieczyciel.

Wircej pyhn nie zgtoszono.

PtzewodDiczricy Rady cniny poprcsil Przewodniczqcych Komisji o opinie.

Rrdn) Md rs/  Ro, i I  Pr le.u l , ic-c)  Ko.r  s i  Bud/"  u Rotni . r .a
I4 iac l |  rk t r  D iOchron) \ rodos -ka po$ipd. :a ' .  a .or ! .  r  p o jekr
uchwab zaopiniowala pozytywnie .

Radna Antonina Ambrozewicz Sawczuk PEcwodnicz4ca Komis.ji powiedziala
ze Komisja Polilyki Socjalnej. Zdrowja, ftarv Czlorieka i

Prawurzadnosci projekt uchwat] zaopiniowala pozytywn

Iz.lcy Nomrs I us$ ar) | /
sja pojekt rchwab aoPinilwata

l\h>-
-4\

zt::*\

Wieslaw Kuchta Przewodnic
Kullury oswiadczylzckomi

Radry



Przcwodniczqcy Rady poprosil o pzeglosowanie prcjektu uchwaly.

Za przieciem uchwaly glosowalo 14 radnych, I osoba wsLrzynala si9 od slosu
fi.Berent/-Uchwala Nr X-LII/343 /10.

Puewodnicz4cy Rady Gnlny porvjedzia], ze |olejny prcjekt uchwa! dolyczy
wy.azenia opinii dotycz{cej objacia ldzial6w w ,.Zielonoeorskicl Wodociqgach
i Kanaliacji" Sp.z o.o.
Przewodnicz4cy lowiedzial ze podobnie jak loprzednie len prcjek tez byl
szcag6lowo on6wioDy na koDrisji, czy w zwi{zku z lynr ktoS z radnych ma

Przewodnjcz{cy Rady Gminy poprosil PrzewodniczAcych Komisji o opinit.

Radny Mdiusz Rosik Przewodnicz4cy Komisji Budzetu, Rolnicrwa i
lnliastrukiury i OchroDy Srodowisk powiedziai, ze kon s.ja projckt
uchwaly zaoliniowala .

Radna Antonina Ambrozewicz Sawcak Przewodniczqca Konisji powiedziala
lo l  Dk iso. j ' ln"  Zd 'ok a Praw Ce'ou ieL.

Praworzqdnosci projek! uch$ab zaop n owala pozyt)wr e.

Ppemyslowo- Technologiczn) m"Sp.z.o.o. Prze$odnicz:rc)/ fo$ edz;l ze
podobniejak loprzednie tcn pro.jckt tezbyl szczegolowo onqfiiony na komisji,

Radny Wieslarv Kuchla-Przewodnicz4o) Komisji O3$,iaty i Kultury
onliadczjl ze komisj a projek! ucnwa! zaopiniowala pozyrywnie.

Uchwala zostala pod.jeta przy 14 glosach a i I glosie u,srrzymujqcym sie
/A.Sawczuu Uchwala Nr XLll/311 /10.

8/
Przcwodnicz4cy Rady Gdiny powiedzial, E kolejny projeki uchwaly doryczy
Nfrazenja opinii dotyczqcej objeoia udzial6w w ,.Lubuskjm Parku

czy w zwjrtzku z rym czy ktos z radnych Dra lyimra.



Pnewodnicz4cy Rady cminy poprosil PEewodnicz{cych Komisjio opinie.

Radny MariuszRosik P.zewodnicz.tcy Komisji Budzetu, Rotnicl\va i
htiasLruktury iOchrony Srodowiska powiedzial. ,rE komisja projekt
uchwab zaopiniowala pozytywnie .

Radna Antonina Arnbrozewicz , Sawczuk Pzewodnicz4ca Kom;sji powjedziata
Pol l ( i  \o. jd lnel .  /o"osrs,  Pm. . / 'o$ie(a i

ln$orzqdnoici projel ! uchwab zaopiniowalapozltywnie

Radny Wicslaw Kuchla-lrzewodnicz4cr- Kolrisji OiwiaLy i KutLury
oswiadcryl zekonisjaniewydalaopinii.

Uchwala zostata podjeta 14 glosami za I I wshzymuj4cym sie/ Antonina
Arbrczewicz- SawczulJ Uchwala Nr XLII/145 /10.
9/
Przewodniczqcy Rady cminy powiedziat, zc kolejny projekt uchwaty dotycz]
zaopiniowania planu ochrony dla rczerwalu .,Zimna Woda,'. Pftewodnicz4cy
powiedziai ze podobnie jak loprzdnie len projekr rez byl szczesolowo
om6wiony nakomisji. czy wzwi{zkuztym kloi z Edrych ma pyrania.

Radny Mariusz Rosik- powiedzial ze skonlaktowal sie z Nadlcdnicrwem przyrok,
k16re wydalo swoj4 orrinie, jednoczesnie opEco@jqc wnioski do prcjektu,
poczym .adny je odczylal.

Radna Anlonina Anbrozcwicz Sawczuk, spyraia .zf q zw;qzkr z
przedstawionym pismem Nadlesnicrwa-jest w u1zadzic na Sesji osoba urzadnik,
kt6fy.jest ftchowcem, w remacie ocbrony ircdowisk!, ponadh na!rcjekciejest
adnoracja Radc), 2e pfojekt jest zgodny z prawem,

nre.rdr i . / r . .  R"o\ .  o.u ic, r  /o.d l  op,a.v iar)  1"  pod rdqic $. .q!Fr ic
Region. lnego D)rckoE Ochron) \ooo$. k" .  pr leJ" iy dolrmenr ru poje, l
Zarzqdzenia, a wiec coi co jeszczc bedzic modyfikowane.

Woj1, wyjainit .2e lrudno odnieft ni sie co szczesol6w
przcdstawii, bo po proslu si! na tyn nie zna.



Pani Tefesa Migdal wyja(nila ze nasz projekt dolyczj jedynie opinij czy
chcemy aby rezerwar nadalbyl na terenic naszeigminy, gdy2 mija okres 20lar od

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawcak, zslosilaMiosek o wycojjDic projcktu
uchwaly z porz{dku, celemjeeo dopracowoia.

Radca Pmwny, Nt'ja6nila. ze Regionalna Dy.ekcj a Ochrony Srcdowiska, zwraca
si€ do r6znych ofgan6w, o uldanic opinii. czy ma w zakesie naszej dzialalnojci
moze'ny \aporvirdoi sie na imy rcnat. niz ten czy rczeNa! ma nadal
tur  lc :onoucc '  d Le"enie 1, .^  c.  ) .  \ : -  1erro/ea).

Radny Jacek Rusinski- dodal,2e projekt Zarzqdzenra nrejest opracowany puez
nas a wi9c nie powinnismy wnosii do niego poprawek, bo 10 nie jest nasz

Ptzewodniczqcy Rady Gniny, powiedzial, ze zosral zeloszony wniosek o
wycofania, wi9c nusimy go przeglosowai.

Radna Antonina Ambrozewicz Sawczuk, oswiadczyla ze wycotuje wniosek.

Przewodnicz{cy Rady cminy poprosil Przewodniczqcych Konisji o olinie.

Radny MariuszRosik z-ca Przewodniczqcego Komjsji Budzeru,Rolnicrwa
i Ochrony Srodowiska lowiedziai,2e komisja
zaopiniowala pozyty*nle.

Radna Antonina Ambrczewicz Sawczuk Preu.odnicz4ca Komisji powiedziala
ze Konisja Polnyki Socjahcj, Zdrowia, P.aw Czlowieka i
P'awotzqdnosci projckr uchwaly aopiniowalapozyrywnje.

Radny Wieslaw Kuchta-Prawodniczqcy Komisji Osu,iaty i Kuttury
oswiadcz/t , 2e koDisja projekt uchwaly zaopiniowala pqzyryivnie.

,M.Rosil!
zostala podj€ta 11 glosami za pvtr 4 Blosach
A  5 - s - / r l . J . 8 c r " l . l  s r o c / ) i . k i  l . l q d l d . J  I l \1/316 /10.



10/
Ptzewodnicz.tcy Rady Criny powiedzia], ze ostahi projek ucnu,aty dotyczy
okreslenia rcdzjow, warunrow oraz sposobu przyznawaria (wiadczefi pomocy
zdrowotnej dla nauczycieli zalrudnionych w szkolach, dla krorych organem
piowadz4cym jesl Gnina Zielona c6ra oraz nauczycieli emeryrow j rencisr6w._
Przewodnicz.qcy powiedzial ze podobnie jak popzednic tcn projckr rcz by]
szczeg6iowo om6wiony na konisji, czy w zwi4zku z rym kloj z radnych na

Przervodnicz4cy Rady cminy poprosil Przewodniczqcych Kornisji o opinie.

Radny Mdiusz Rosik z-ca PLrewodnicz4cej Komisji Budzeru, Rolnicl'va
i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziai. ze komisja

lchlaaty zaopiiiowala pozytywnie

Radna Antonina Ambrozewicz - Sawcznk P.zewodniczaca
2e Konisja PolitykiSocjalnej, Zdrowia. Pmw
Praworzqdnoici projekr uchwaly zaopiniowala

glosie wslr4/mujqcyn sie / A.Sawczuk/.

RadDy Wieslaw Kuchta-Prrewodn icz4cy KomisjiOsu'iary i Kultu.y
oswiadcal ze komisja pfojekt uchwaly zaopiniowala po4,t/wnie.

Uchwala zoslata podj€ta .jednoglosnie Uchwala Nf XI-lt/3,17 /10.

Przewodniczqcy Rady Gniny, powiedzial ze kolejny punkr to inieryelacje i
z io) tdn a Ed 'y .h .  q  ,u id , lu  /  t I  o  o" /e  o  / r 'a  . /ar  .e  ( .

Nikiz Ednych nie zglosil zadnego zapytanjaczy interpelacji.

Przewodnicz4cy Rady Gminy. !olnformo$,a1, 2e punkr



Ad. l0.
1 /
Pnewodniczqcy Pudy Cminy. zwrocil sia z prosba do radnych o zglasanie
propozycjiznian do Statuiu Gminy.
2l
Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk powiedziala ze propozycje
w!rcwadania aiu srupa radnych zglosila juz na pocz{tku kadencji, dlateso
prosimy o ich $?rowadzenie.

Radny Mariusz Rosik, popfosil aby wrioski skladaa do 15 kwieLnia.

Radna Antonina Ambrozewicz- Sa{czuk, przypomniala Ze na pocz4tku kadencji
radny Mariusz Rosik zslosil tez propozycje \!"rowadzenia znian do Slalulu
Solectwa, wlgc prcsze o ich.ozwzenie.
5l
W6i1. powiedzial ze Rzeczpospolila oglosila wyniku rankins na \rlkorzystanie
irodk6w unijnych w Polsce. Katego e byly takie jakie mamy gminy, a wiec
miasta na prawach powiah'. gminy rnicjskie, wiejsko niejskie i eminne. Na
1600 smiDy w kaFgorii g'nin wiejskich lasza gmina, zajela w przeliczeniu Da
jednego micszkdca 25 miejsce. w naszym wojew6dzlwie st przedza nas rylko
gmina Nowa 56l.

Nast€pnie Wojt zlozyl, wszyslkim zebroyn serdeczne zycrenia jwietecae.

N" / "Lor ic ,e , ie  Dod/ iqkoqr  /1  pp le1,  jdL o! r4n d l

Przewodnicz4cy Rady Cminy zam
com o godz. 1l rr.

ad) Cmin) Zie lora

Cminy

I obrad XIII Scsji


